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JUDICIAL APPOINTMENTS 

The Honourable René Leblanc, a lawyer with the Department of Justice Canada in 

Ottawa, is appointed a Judge of the Federal Court, to fill a new position created by 

Section 95 of Bill C-36. 

The Honourable Martine St-Louis, a lawyer with McCarthy Tétrault in Montréal, is 

appointed a judge of the Federal Court in Ottawa, to replace Mr. Justice A.F.J. Scott, who 

was appointed to the Federal Court of Appeal. 

The Honourable George R. Locke, a lawyer with Norton Rose Fulbright in Montréal, is 

appointed a judge of the Federal Court in Ottawa, to replace Mr. Justice R. Boivin, who 

was appointed to the Federal Court of Appeal.  

http://www.justice.gc.ca/eng/news-nouv/ja-nj/2014/doc_33067.html  

 

*** 

NOMINATIONS À LA MAGISTRATURE 

L'honorable René LeBlanc, un avocat du ministère de la Justice du Canada, est nommé 

juge de la Cour fédérale à Ottawa. Il occupera un nouveau poste créé dans le cadre de 

l'article 95 du projet de loi C-36.  

L'honorable Martine St-Louis, une avocate du cabinet McCarthy Tétrault à Montréal, 

est nommée juge de la Cour fédérale à Ottawa. Elle remplace M. le juge A.F.J. Scott, qui 

a été nommé à la Cour d'appel fédérale.  

L'honorable George R. Locke, un avocat du cabinet Norton Rose Fulbright à Montréal, 

est nommé juge de la Cour fédérale à Ottawa. Il remplace M. le juge R. Boivin, qui a été 

nommé à la Cour d'appel fédérale.  

http://www.justice.gc.ca/fra/nouv-news/nj-ja/2014/doc_33067.html  
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